

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

SR.10/17/Corr.1
20 December 1955

Limited Distribution

CONTRACTING PARTIES
Tenth Session

SUMMARY RECORD OF THE SEVENTEENTH MEETING

Corrigendum

Page 195

The first paragraph of the points agreed upon by the CONTRACTING PARTIES should read as follows:

- "1. That the closing date for signature of the Protocol Amending Part I and Articles XXIX and XXX, the Protocol Amending the Preamble and Parts II and III, the Protocol of Organizational Amendments, and the Protocol of Rectification to the French Text should be two weeks after the opening of the Eleventh Session;"

PARTIES CONTRACTANTES
Dixième session

COMPTE RENDU DE LA DIX-SEPTIEME SEANCE

Corrigendum

Page 232

Premier paragraphe de la Décision des PARTIES CONTRACTANTES, lire:

- "1. que le Protocole portant amendement de la Partie I et des articles XXIX et XXX, le Protocole portant amendement du Préambule et des Parties II et III, le Protocole d'amendement des dispositions organiques et le Protocole de rectification du texte français cesseront d'être ouverts à la signature à l'expiration d'un délai de deux semaines à compter de la date d'ouverture de la onzième session;"